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Or. 0012.1.2024 

     Protokół Nr 2/2024      

            z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów,     

   Rozwoju Gospodarczego i Spraw Regulaminowych 

      Rady Powiatu Mławskiego 

    odbytego w dniu 26 sierpnia 2024 roku    

     pod przewodnictwem 

   Pana Mariusza Chmielaka- Przewodniczącego Komisji 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonych list obecności oraz zaproszeni 

goście. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Pan Mariusz Chmielak- Przewodniczący Komisji 

Otworzył drugie posiedzenie Komisji, powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

 

Punkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pan Mariusz Chmielak – Przewodniczący Komisji 

Poinformował, że na podstawie listy obecności stwierdza prawomocność obrad. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia poprzedniej Komisji. 

 

Protokół został przyjęty - 3 głosy za,  jeden wstrzymał się od głosu. 

 

Punkt 4 

Uchwalenie początku obrad. 

 

Pan Mariusz Chmielak – Przewodniczący Komisji 

Zaproponował następujący porządek obrad.: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Uchwalenie porządku obrad. 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu Mławskiego w sprawie: 

• ustalenia szczegółowych zasad odpłatności w Powiatowym Centrum Opiekuńczo-

Mieszkalnym im. ks. Stanisława Jurczuka w Mławie; 

• złożenia wniosku przez Powiat Mławski o dofinansowanie inwestycji pn. „Poprawa 

bezpieczeństwa ruchu drogowego poprzez rozbudowę drogi powiatowej Nr 4640W w tym 

budowę ronda w m. Liberadz. Etap II od kilometra 21+145,00  do kilometra 24+250,00” w 

ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg; 

• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Mławskiego; 

• zmiany uchwały Budżetowej Powiatu Mławskiego na 2024 rok. 

6. Zapytania i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad zaproponowany przez Przewodniczącego Komisji. 
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Punkt 5 

Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu Mławskiego w sprawie: 

 

• ustalenia szczegółowych zasad odpłatności w Powiatowym Centrum Opiekuńczo-

Mieszkalnym im. ks. Stanisława Jurczuka w Mławie 

 

Pani Anna Szczypińska – Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo- Mieszkalnego w Mławie 

Poinformowała, że projekt uchwały zawiera szczegółowe zasady jak ta odpłatność będzie wyglądała. 

Projekt uchwały jest podzielny na dwie części: na pobyt dzienny i na pobyt całodobowy. 

Powiatowe Centrum Opiekuńczo-Mieszkalne działa od 1 stycznia 2022 roku, jest finansowane z 

Funduszu Solidarnościowego. W Centrum uczestniczy 22 osoby, 20 osób na pobyt dzienny tzn. są 

rano przywożone, a popołudniu odwożone. Spędzają u nas czas, są zorganizowane różnego rodzaju 

zajęcia i 2 osoby są na pobyt całodobowy - przebywają  u nas całą dobę (w pierwszej decyzji 1 

miesiąc). Zgodnie z programem, na podstawie którego działamy i wytycznych, które się pojawiły z 

Ministerstwa jesteśmy zobowiązani wprowadzić odpłatność. Dotychczas pobyt i uczestnictwo były 

zupełnie bezpłatne. Wszystkie usługi, które świadczyliśmy były bezpłatne bez względu na dochód. 

W tej chwili jesteśmy zobligowani, żeby tą odpłatność wprowadzić, dlatego też jest projekt tej 

uchwały. § 1 dotyczy odpłatności osób przebywających na pobyt dzienny. Są to 4 punkty: 

 1. na pobyt dzienny z wyżywieniem i usługami opiekuńczymi; 

 2. na pobyt dzienny z wyżywieniem i usługami opiekuńczymi oraz ze specjalistycznymi 

      usługami opiekuńczymi; 

 3.  na pobyt dzienny z wyżywieniem i usługami opiekuńczymi oraz rehabilitacją; 

 4. na pobyt dzienny z wyżywieniem i usługami opiekuńczymi oraz ze specjalistycznymi 

      usługami opiekuńczymi i rehabilitacją; (taki sam zakres jest w pobycie całodobowym). 

W większości przypadków nasi uczestnicy korzystają z czwartego zakresu usług. Jest to uzależnione 

od potrzeb osobę, w jakim stanie znajduję się dana osoba, czego wymaga, na podstawie wywiadu 

środowiskowego robionego przez Ośrodek Pomocy Społecznej, również na podstawie wywiadu  

który pracownicy przeprowadzają u nas wewnętrznie. Większość osób, które korzystają z tych usług 

są to osoby ze znacznym stopniem niepełnosprawności. Opieramy się na kryterium dochodowym z 

Pomocy Społecznej - tutaj są wymienione widełki - od do. Kryterium dochodowe jest podzielone. Do 

100% jest, jeśli nie przekracza kryterium dochodowego z Pomocy Społecznej - jest nieodpłatne. 

Mamy wyszczególnione widełki w jakich osoby z dochodem się mieszczą. Mamy też podział na 

osoby samo gospodarujące i osoby w rodzinie. To samo dotyczy pobytu całodobowego. 

Odpłatność nie jest refundacją kosztów, które mamy pokryć. To ma być pomoc, aby Centrum 

Opiekuńczo- Mieszkalne mogło funkcjonować dobrze i zgodnie ze standardami, które mamy 

zapewnić. 

 

Pan Michał Pol- Wiceprzewodniczący Komisji 

Zadał pytanie, jakie są największe problemy w zakresie działalności Pani instytucji? 

 

Pani Anna Szczypińska – Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo- Mieszkalnego w Mławie 

Odpowiedziała, że największym problemem są kwestie finansowe. Działamy na podstawie Programu 

z 2019 roku gdzie dotacja przeznaczona na utrzymanie uczestnika to jest 20,00 zł brutto na godzinę, 

razy 8 godzin to jest 160,00 zł, natomiast za pobyt całodobowy za miesiąc jest to 5.000,00 zł. Od 

2019 roku dotacja nie zmieniła się. Jest ona na niezmienionym poziomie – 928.618 zł, natomiast 

zmienia się najniższa krajowa, koszty się zwiększają. Podczas nieobecności uczestników np. z 

powodu pobytu w szpitalu, my musimy zwracać dotację, nie możemy wykorzystać tych środków. 

Pracownicy zarabiają najniższą krajową plus obowiązkowe dodatki stażowe. 

 

Pan Michał Pol- Wiceprzewodniczący Komisji 

Dodał że jest to tzw. minimum żebyście funkcjonowali. 
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Pan Jerzy Rakowski – Członek Komisji 

Dodał, że mimo wielu starań, wyjazdów, wysyłanych pism niestety stawka nie zmieniła się. 

Zadał pytanie: Jak będzie przebiegało to źródło finansowania? 

 

Pani Mariola Rostkowska – Skarbnik Powiatu 

Odpowiedziała: Tak jak zawsze, czyli jednostka realizuje, przekazuje i pokazuje w swoim 

sprawozdaniu o dochodach RB27. Jeżeli jednostka będzie miała trochę tych dochodów, my 

zmniejszymy im dotację. 

 

Pan Jerzy Rakowski – Członek Komisji 

Zapytał, czy jest szansa, żeby od 1 października to zacznie funkcjonować? 

 

Pani Anna Szczypińska – Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnego w Mławie 

Odpowiedziała, że pewnie tak, zgodnie z zapisem w uchwale i po publikacji w Dzienniku. 

Dodała, że w pierwszym momencie wprowadzenie tych zmian pojawi się problem z frekwencją. 

Dotychczasowi uczestnicy mogą zrezygnować z racji ponoszenia kosztów. Myślę, że będzie łatwiej 

z osobami nowymi. Nowe osoby świadomie będą podejmować decyzję o uczestnictwie za opłatą. Na 

ten moment tylko 1 uczestnik kwalifikuje się na zwolnienie z kosztów. W niektórych przypadkach 

opłata jest wysoka. Najwyższa to 1.175,00 zł na miesiąc pobytu dziennego (tu dochody przekraczają 

powyżej 400%), najmniejsza zaś 120,00 zł na miesiąc pobytu dziennego. Całodobowa 1.442,00 zł za 

miesiąc i 1.329,00 zł miesięcznie za miesiąc (dotyczy osób z wysokim dochodem). Jesteśmy na etapie 

przygotowywania wniosku o dotację do Wojewody Mazowieckiego na rok kolejny, ciężko jest 

zaplanować koszty. Musimy uwzględnić odpłatność  na kolejny rok. 

 

Pan Jerzy Rakowski – Członek Komisji 

Zapytał, jak długa jest kolejka rezerwowa w tej chwili na całodobową opiekę? Pytanie, czy w 

momencie wejścia w życie odpłatności to się nie zmieni? 

 

Pani Anna Szczypińska – Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnego w Mławie 

Odpowiedziała, że może tak być. 

 

Pan Mariusz Chmielak – Przewodniczący Komisji 

Zapytał czy są tam dwa miejsca na pobycie całodobowym? 

 

Pani Anna Szczypińska – Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnego 

Odpowiedziała, że tak. Od samego początku Powiatowe Centrum Opiekuńczo – Mieszkalne nie  

miało ani jednego dnia przerwy w opiece całodobowej. 

 

Pan Krzysztof Kwiatek- Członek Komisji 

Zapytał, czy w uchwale powinien być zapis, że Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo – 

Mieszkalnego może zdecydować o zwolnieniu z odpłatności w szczególnych przypadkach np. osób 

chorych na nowotwór ponoszących wysokie koszty leczenia? 

 

Pani Anna Szczypińska – Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnego w Mławie 

Odpowiedziała, że w wytycznych jest zapis, że w szczególnych przypadkach możemy zwolnić z 

odpłatności. Wynika to z ustawy o pomocy społecznej jest to w niej zawarte, nie ma potrzeby 

ujmować w uchwale tej samej treści. Mamy uczestników (małżeństwo), gdzie oboje z 

współmałżonków są z choroba nowotworową i według wyliczeń koszt pobytu to 1.028,00 zł każdy 

uczestnik, mają duży dochód. Są to osoby, które mają trudną sytuację i obawiam się, że mogą nie 

podjąć decyzji o dalszym pobycie z odpłatnością. 
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Pan Krzysztof Kwiatek- Członek Komisji 

Dodał, że może warto rozważyć aby, w ogóle nie było widełek procentowych. Taką moją sugestią 

jest aby było to 1% . 

 

Pani Anna Szczypińska – Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnego w Mławie 

Dodała, że chodzi tu o uznaniowość, to nie ma być refundacja kosztów, a bardziej pomocnicze. 

 

Pan Krzysztof Kwiatek- Członek Komisji 

Dodał, że odbywa się to poprzez wywiad środowiskowy jakie przeprowadzam i składam do 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. Osobiście w takiej procedurze wnioskuje dla 

podopiecznych o mniejszy procent. 

 

Pani Anna Szczypińska – Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnego w Mławie 

Dodała, że decyzja jest oparta również na podstawie rozmowy pracownika Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie z osobą zainteresowaną. 

 

Pan Krzysztof Kwiatek- Członek Komisji 

Dodał, że warto też zaprosić nowe osoby, aby im pokazać za co będą płaciły. 

 

Pani Anna Szczypińska – Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnego w Mławie 

Tak, zawsze zapraszamy nowe osoby. Dotychczas było mi miło mówić, że pobyt u nas jest zupełnie  

bezpłatny, teraz to się zmieni. Gorzej będzie z osobami które dotychczas były uczestnikami. Z 

całodobową opieką nie ma problemu. Jest to bardzo wytchnieniowa formą pomocy  dla rodziny. 

 

Pan Krzysztof Kwiatek- Członek Komisji 

Dodał, że wyższe koszty uczestnictwa są (ok. 5.600,00zł) w Bogurzynie w prywatnym domu pomocy 

społecznej.   

 

Pan Krzysztof Kwiatek- Członek Komisji 

Zapytał,  ile osób zmarło podczas pobytu w Powiatowym Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnym? 

 

Pani Anna Szczypińska – Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnego w Mławie 

Odpowiedziała, że w ciągu 2,5 roku z naszych podopiecznych zmarło 12 osób, ale podczas 

sprawowania opieki przez nas nikt nie zmarł. Osoby te odeszły, zmarły poza  Powiatowym Centrum 

Opiekuńczo-Mieszkalnym. 

 

Komisja jednogłośnie (4 głosami za) wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały Rady Powiatu 

Mławskiego w sprawie ustalenia szczegółowych zasad odpłatności w Powiatowym Centrum 

Opiekuńczo-Mieszkalnym im. ks. Stanisława Jurczuka w Mławie. 

 

• złożenia wniosku przez Powiat Mławski o dofinansowanie inwestycji pn.” Poprawa 

bezpieczeństwa ruchu drogowego poprzez rozbudowę drogi powiatowej Nr 4640W w 

tym budowę ronda w m. Liberadz. Etap II od kilometra 21+145,00  do kilometra 

24+250,00” w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

 

Pani Edyta Wild- Dyrektor Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju 

Szanowni Państwo zwracam się z prośbą o wyrażenie pozytywnej opinii do projektu uchwały Rady 

Powiatu Mławskiego w sprawie złożenia wniosku przez Powiat Mławski o dofinansowanie 

inwestycji pn.:”Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego poprzez rozbudowę drogi powiatowej Nr 

4640W w tym budowę ronda w m. Liberadz. Etap II od kilometra 21+145,00 do kilometra 24+250,00”             

w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Odczytała projekt uchwały: „Na podstawie 
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stosownych przepisów Rada Powiatu Mławskiego uchwala co następuje: § 1 ust. 1. Wyraża się zgodę 

na złożenie wniosku do Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego dotyczącego dofinansowania 

inwestycji pn. ” Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego poprzez rozbudowę drogi powiatowej Nr 

4640W w tym budowę ronda w m. Liberadz. Etap II od kilometra 21+145,00  do kilometra 24+250,00” 

w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 2. Na realizację zadania inwestycyjnej, o którym 

mowa w § 1 ustawy ust.1 uchwały Rady Powiatu Mławskiego. Rada Powiatu Mławskiego zapewni 

środki finansowe w budżecie Powiatu Mławskiego na lata 2025-2027 jako wkład własny po 

zakwalifikowaniu do dofinansowania przez Wojewodę Mazowieckiego zadania inwestycyjnego, o 

którym mowa w § 1 ust.1 

§ 2 dokonanie uchwały powierza się Zarządowi Powiatu Mławskiego; 

§ 3 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Mazowiecki Urząd Wojewódzki dnia 26 lipca 2024 roku ogłosił nabór wniosków dla jednostek 

samorządu terytorialnego z terenu województwa mazowieckiego, zainteresowanych uzyskaniem 

zadań w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Powiat Mławski planował do dnia 26 sierpnia 

czyli do dzisiaj złożyć taki wniosek. (Wniosek wpłynął do Wojewody Mazowieckiego już dnia 14 

sierpnia). Długość drogi to jest 3 105 metrów, a roboty obejmują: wykonanie rozbudowy drogi 

powiatowej 4640W, w tym wykonanie chodników, zatok autobusowych, ronda, oświetlenia, 

oznakowania pionowego i  poziomego, oznakowanie poziomego przejść dla pieszych z wyspą 

rozdzielającą ruch, odwodnienia oraz zatok postojowych, poprawi w dużym stopniu warunki 

poruszania się i bezpieczeństwa pieszych. Koszty kwalifikowane i  koszty niekwalifikowane: Kwota 

ogólna to 19 000 000,00 zł. Koszty niekwalifikowane zawierają Inspektora Nadzoru Budowlanego 

187 000,00zł  i obsługę laboratoryjną 60 849,25 zł. Koszty  kwalifikowane 18 752 150,75 zł. Wstępne 

szacunkowe koszty inwestycji na lata 2025-2027 wynoszą 19 000 000,00 zł jako wydatki 

kwalifikowane. Jednostki samorządu terytorialnego, których wnioski zostaną zakwalifikowane do 

realizacji  w ramach Funduszu mogą otrzymać dofinansowanie zadania w wysokości do 80% kosztów 

kwalifikowanych zadania w kwocie nie większej niż 30 000 000,00 zł, przy czym przewidywany  

minimalny poziom dofinansowania zadania wyniesie 50 % kosztów kwalifikowanych. W przypadku 

uzyskania dofinansowania na inwestycje z wskazaną wartością jej dofinansowania przez Wojewodę 

Mazowieckiego zostanie podjęta kolejna stosowna uchwała Rady Powiatu Mławskiego 

wprowadzająca powyższe zadanie do realizacji i określająca udział własny Powiatu Mławskiego na 

lata 2025-2027 . 

 

Pan Michał Pol- Wiceprzewodniczący Komisji 

Zapytał, czy to nie przeszkadza, że w projekcie uchwały jest zawarte że Powiat Mławski planuje, a 

wniosek został już złożony wcześniej? 

 

Pani Edyta Wild- Dyrektor Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju 

Odpowiedziała, że  projekt uchwały został przygotowany wcześniej na Zarządzie i dlatego zostało 

użyte słowo planuje do 26 sierpnia, a wyrobiliśmy się wcześniej, czyli 14 sierpnia i złożyliśmy 

wcześniej wniosek. 

 

Pan Krzysztof Kwiatek- Członek Komisji 

Dodał, że uchwała będzie podjęta 27 sierpnia i wyrazimy zgodę, a wniosek już fizycznie został 

złożony. Czy jest to właściwe? 

 

Pani Edyta Wild- Dyrektor Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju 

Odpowiedziała, że to tylko kwestia formalna. To uchwała intencyjna o zabezpieczenie środków 

własnych w budżecie powiatu mławskiego.  

 

Pan Jerzy Rakowski- Członek Komisji 

Dodał, że bez tej uchwały nie byłoby wielkiego błędu. Podjęcie omawianej uchwały wynika                    

z ostrożności, żeby takie uchwały podejmować. Chociaż ta uchwała jest inna, bo Rada decyduje               
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o rozpoczęciu procesu inwestycji, ale tak naprawdę należy poczekać na środki finansowe. Zawsze 

można wniosek wycofać i złożyć ponownie.  

 

Komisja jednogłośnie (4 głosami za) wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały Rady Powiatu 

Mławskiego w sprawie złożenia wniosku przez Powiat Mławski o dofinansowanie inwestycji pn.” 

Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego poprzez rozbudowę drogi powiatowej Nr 4640W w tym 

budowę ronda w m. Liberadz. Etap II od kilometra 21+145,00  do kilometra 24+250,00” w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

 

• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Mławskiego; 

 

Pani Mariola Rostkowska-Skarbnik Powiatu 

Poinformowała, że uchwała jest obszerna w odniesieniu do Wieloletniej Prognozy i do zmian w 

Budżecie. Spróbuje zrelacjonować wszystko, tak żebyście Państwo swobodnie mogli zadawać 

pytania. Wieloletnią Prognozę Finansową dostosowujemy do wszystkich zmian, które były w trakcie 

od 14 czerwca, to co wszystko działo się w budżecie, wszystkie zmiany Zarządu Powiatu Mławskiego, 

które były po stronie dochodów i wydatków są tutaj są ujęte. Doprowadzamy do zgodności po stronie 

dochodów i wydatków. 

Załącznik nr 2 – przedsięwzięcia podzielony jest na 3 części: 

Programy Erasmus VET i SCH. Przedsięwzięcia dotyczą przede wszystkim Programów Erasmus, 

które są realizowane  przez  Zespół Szkół  nr 1, 2 i 4. Są to Programy VET Kształcenie i szkolenia 

zawodowe, natomiast Program SCH dotyczy Mobilności uczniów i kadry edukacyjnej szkolnej. Te 

programy są na rok 2024-2025 i tak jak np. w Zespole Szkół nr 1 całość limitów jest przeznaczona     

w wysokości 287.100,65 zł na 2025 rok . W Zespole Szkół nr 1, tam gdzie jest Mobilność uczniów           

i kadry edukacji szkolnej, czyli SCH  program jest realizowany w okresie 2 lat. W tej chwili wszystkie 

umowy zostały podpisane (mają zacząć wrzesień, październik) i tutaj jest łączny limit tych środków 

258.154,60 zł, w rozbiciu na 2024 r - 241 498,60 zł i na rok 2025- 16.656,00zł. Trzecim Programem 

Erasmus jest Zespół Szkół Nr 2 z VET, czyli Kształcenia i Szkolenia Zawodowe realizowane 

całkowicie w 2025 roku w wysokości 271.379,85 zł. Kolejnym, czwartym programem - realizowany 

przez Zespól Szkół nr 4 związany z realizacją Mobilności uczniów w wysokości 246.965,88 zł              

z realizacją w 2024 roku - 216.351,88 zł z limitem zobowiązań na 2025 – 30.614,00 zł. Ostatni 

Erasmus realizowany przez Zespół Szkół nr 4 dot. Kształcenia i Szkolenia Zawodowego w wysokości            

287. 100,65 zł z całkowitym limitem na 2025 rok. 

Dwa dodatkowe zadania dotyczące likwidacji zadań w roku 2024 i roku 2025. Budowa boiska przy 

Zespole Szkół nr 4 to zadanie zostano rozstrzygnięte jako zbyt duża wysokość, termin już się 

skończył i nie mogliśmy wystąpić o środki do Polskiego Ładu. Było to zadania roczne, w tym roku 

nie było go w przedsięwzięciach i jest to nowe zadanie, zamienne, aby nie stracić 900.000,00 zł z 

Polskiego Ładu. Nowe zadanie to Zagospodarowanie przestrzeni na potrzeby infrastruktury 

sportowo-rekreacyjnej przyszkolnej przy Zespole Szkół nr 4 w Mławie. Jest realizacja 1.000.0000,00 

zł, (z Polskiego Ładu było przyznane 900.000,00 zł i 100.000,00 zł własnych środków). Jest realizacja 

limitów na 2025 rok. Po otrzymaniu zgody okaże się, czy będą te środki przyznane i wtedy 

rozpoczniemy procedurę.  

Zadanie dotyczące rozbudowy szpitala: na potrzeby ratownictwa medycznego - poprawa warunków 

dla pacjentów szpitala. W tym roku mieliśmy w planach na 2024-2025 jako przebudowa oddziału 

ginekologiczno -położniczego, tutaj kwota przewyższyła 3.500.000,00 zł bo wynosiła 10.000.000,00 

zł takich środków nie mamy, nie możemy zrealizować. Zadanie zostało usunięte z Wieloletniej 

Prognozy Finansowej wprowadzono nowe w tej samej wysokości i z wnioskiem do Ministerstwa czy 

Banku Gospodarstwa Krajowego o zgodę na to zadanie. Może to by było nawet  lepsze rozwiązaniem, 

gdyż SPZOZ W Mławie zyskałby Szpitalny Oddział Ratunkowy w takim komplecie jaki chce. Te z 

tego wcześniejszego nie mogli dokonywać rozbudowy tylko modernizację i  prace wewnątrz. To są 

zadania dodane. 
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Zmiany dotyczą: Przebudowa drogi powiatowej nr 2305W od drogi autobusowej DA1 do węzła 

Mława Północ w m. Kuklin- poprawa bezpieczeństwa dotyczy całego limitu z 2024 roku w wysokości 

7.187.552,25 zł, czyli z przesunięciem na rok 2025. Kwota zostaje bez zmian. Tylko są finansowania 

w różnych latach. 

Kolejną zmianą jest rozbudowa drogi  powiatowej nr 2361W Szemplino - Brzozowo Maje – 

Dzierzgowo – Rzęgnowo – Grójec - Klewki. Etap i Nowe Brzozowo - Dzierzgowo. Zmniejszenie 

łącznych nakładów ogółem oraz limitu zobowiązań na realizację zadania o kwotę 1.863.678,86 zł i 

zmniejszenie limitu wydatków na realizację zadania w roku budżetowym o kwotę 1.172.905,50 zł 

oraz zmniejszone limitu wydatków na realizację zadania w roku 2025 o kwotę 690.773,36 zł. 

Ostatnią zmiana w przedsięwzięciach jest opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania: 

Rozbudowa drogi powiatowej nr 2328W ul. Podmiejska w Mławie - poprawa bezpieczeństwa.  

Pierwszy przetarg został odrzucony i został ogłoszony kolejny przetarg. W budżecie na 2026 rok było 

zaplanowane 250.000,00 zł, po pierwszym przetargu wyszło ok 290.000,00 zł. Zwiększamy                   

o 50.000,00 zł na 2026 rok. 

Dochody bieżące zwiększają się o 1.826.794,16 zł z tytułu dotacji środków na cele bieżące                      

1.420.441,04 zł i pozostałe dochody 406.353,12 zł. Po stronie dochodowej, ale majątkowej 

zmniejszyła nam się kwota o 6.322.414,57 zł, w tym z tytułu dotacji środków przeznaczonych na cele 

inwestycyjne w wysokości 6.801.276,13 zł oraz zwiększają się ze sprzedaży majątku w wysokości 

434.771,63 zł.  

Wydatki bieżące zwiększają się o 1.894.521,41zł , w tym na wynagrodzenia i składki od nich 

naliczane w wysokości 586.121,17 zł oraz zwiększają się pozostałe wydatki w wysokości 

1.308.400,24 zł . 

Wydatki majątkowe zmniejszają się o 11.045.628,35 zł, w tym zmniejsza się zadanie inwestycyjne 

pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 2350W od drogi autobusowej DA1 do węzła Mława Północ 

w miejscowości Kuklin” w wysokości 7.187.552,25 zł (środki przesunięte na rok 2025), zmniejsza 

się zadanie pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 2361W Szemplino- Brzozowo Maje - Dzierzgowo 

– Rzęgnowo - Grójec – Klewki. Etap I Nowe Brzozowo – Dzierzgowo” w wysokości  1.172.905,50zł 

(w tym 800 000,00 zł środki Rządowego Funduszu Rozwoju  Dróg oraz zmniejsza się zadanie 

inwestycyjne w roku 2025 w wysokości 690.773,36 zł), zmniejsza się zadanie inwestycyjne pn. 

„Przebudowa Oddziału Ginekologiczno-Położniczego oraz Neonatologicznego Szpitala SP ZOZ w 

Mławie wraz z niezbędnym wyposażeniem” w wysokości 1.750.000,00zł (i zmniejszenie w roku 

2025 kwoty 1.750.00,00zł, w tym środki z RF Polski Ład – 2.975.000,00 zł). Zmniejsza się zadanie 

inwestycyjne pn. „Budowa boiska wielofunkcyjnego wraz z bieżnią i skocznią w dal przy Zespole 

Szkół Nr 4 w Mławie” w wysokości 1.000.000,00zł (w tym środki Rządowego Funduszu Polski Ład 

– 900.000,00zł i środki własne 100.000,00zł) oraz zwiększa się zadanie inwestycyjne pn. „Budowa 

podjazdu dla osób niepełnosprawnych przy budynku Zespołu Szkół Nr 1” w wysokości  29.987,84 

zł, zwiększa się zadanie inwestycyjne pn. „Budowa podjazdu dla osób niepełnosprawnych przy 

budynku Zespołu Szkół Nr 4” w wysokości 12.551,50 zł i zwiększa się zadanie inwestycyjne pn. 

„Budowa przyłącza kanalizacji deszczowej przy ul. Wyspiańskiego w Mławie” w wysokości 

22.290,06 zł. 

Podjazdy, które aktualnie są wykonywane przy Zespole Szkół Nr 1 i Zespole Szkół nr 4 są 

finansowane ze środków z PEFRON, a tu jest udział środków własnych. W związku z tym 

wprowadzane jest to teraz, żeby po sesji Rady Powiatu można podpisać stosowną umowę z PERFON. 

W zmianach w dochodach i wydatkach pokazujemy jakie są ogólnie dochody. Pokazujemy, że 

wydatki są zmniejszone o 4.495.620,41 zł. Wydatki ogółem są zmniejszone o 9.151.106,94 zł wydatki 

majątkowe o kwotę 11.045.628,35 zł i wynik budżetowy poprawił się (zmniejszono środki z 

obligacji). Wynik poprawił się o 4.655.486,53 zł i wynosi 21.864.302,10 zł. Nadwyżka budżetowa z 

lat poprzednich zostaje bez zmian. Wolne środki zmniejszyły się o 695.285,53 zł, wolne środki na 

koniec 2023 r. – 5.109.937,41 zł.   

Przychody zmniejszają się o kwotę  zmniejszonego deficytu w wysokości 4.655.486,53zł. 

Zmniejszone przychody dotyczą środków z kredytów (obligacji) oraz wolnych środków.  

Łączna kwota długu wynosi 24.512.600,00 zł 
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Relacja określona art. 242 – stosunek dochodów bieżących do wydatków bieżących jest zachowany. 

Relacja art. 243, czyli ogólnego zadłużenia też jest spełniona. 

Pokazujemy jakie mamy zmiany w przedsięwzięciach dotyczące inwestycji. Stosunek roku 2024 do 

roku 2025 w zakresie wydatków bieżących objętych limitem i wydatków majątkowych. Widać, że na 

rok mam 2026 – 50.000,00zł i na rok 2025 – 9.246.778,89 zł nam się zwiększa, a w roku 2024 

zmniejsza się o 10.110.457,75 zł. 

 

Pan Krzysztof Kwiatek - Członek Komisji 

Zapytał, czy powiat mławski ma zaplanowane środki finansowe na zwrot subwencji oświatowej? 

 

Pani Mariola Rostkowska - Skarbnik Powiatu 

Odpowiedziała, że jest czas do końca sierpnia. Są te środki zaplanowane w budżecie, natomiast 

oczekuje się decyzji administracyjnej. 

 

Komisja jednogłośnie (4 głosami za) zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Mławskiego w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Mławskiego.  

 

• zmiany uchwały Budżetowej Powiatu Mławskiego na 2024 rok 

 

Pani Mariola Rostkowska - Skarbnik Powiatu 

Poinformowała, że budżet po stronie dochodów zmniejsza się o 5.509.757,52 zł (per saldo), w tym 

dochody bieżące zwiększają się o kwotę 812.657,05 zł (per saldo), dochody majątkowe zmniejszają 

o kwotę 6.322.414,57zł (per saldo). Zmiany następują o w oparciu o następujące wnioski: 

1. Wniosek Wydziału Infrastruktury w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków z tytułu      

pomocy finansowej z Miasta Mława w wysokości 1.550.000,00 zł na zadanie inwestycyjne 

pn.: „Przebudowa drogi dojazdowej do mostu na rzece Seracz w Mławie”, jednocześnie   

zwalniając środki własne pochodzące z obligacji. Ponadto zwiększa się udział środków      

własnych w wysokości 247.546,46 zł pochodzących ze zwiększonych dochodów z tytułu 

opłat i kar z ochrony środowiska, przy jednoczesnym zwolnieniu środków własnych               

pochodzących z obligacji. Wartość zadania zostaje na niezmienionym poziomie, tj. w           

wysokości 6.200.000,00 zł. 

2. Wniosek Wydziału Infrastruktury w sprawie zmniejszenia dochodów i wydatków z tytułu 

środków z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w wysokości 800.000,00 zł z zadania            

inwestycyjnego pn.: „Rozbudowa drogi powiatowej nr 2361W Szemplino -Brzozowo Maje – 

Dzierzgowo – Rzęgnowo – Grójec - Klewki. Etap I Nowe Brzozowo-Dzierzgowo”. Ponadto 

zmniejsza się udział środków własnych w wysokości 372.905,50 zł pochodzących z obligacji. 

Wartość całkowita zadania na lata 2024-2025 wynosi 16.676.321,14 zł, w tym łączne nakłady 

w roku 2024 wynoszą 8.097.662,50 zł. 

3. Wniosek Wydziału Infrastruktury w sprawie zmniejszenia dochodów i wydatków z tytułu 

pomocy finansowej z Gminy Wieczfnia Kościelna w wysokości 2.023.776,13 zł z zadania 

inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 2305W od drogi autobusowej DA1 

do węzła Mława Północ w m. Kuklin” oraz pomocy finansowej z Samorządu Województwa 

Mazowieckiego w wysokości 3.140.000,00 zł. Ponadto zmniejsza się udział środków           

własnych w wysokości 2.023.776,12 zł pochodzących z obligacji. Wartość zadania na lata 

2024-2025 zostaje na niezmienionym poziomie, tj. w wysokości 8.250.000,00 zł, w tym 

łączne nakłady w roku 2024 wynoszą 202 447,75 zł. 

4. Wniosek Wydziału Infrastruktury w sprawie zmniejszenia dochodów i wydatków z tytułu 

środków z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w wysokości 31.487,01 zł z zadania               

remontowego pn.: „Remont drogi powiatowej nr 2342W Miączyn Mały - Dąbrowa” oraz z 

tytułu pomocy finansowej z Gminy Strzegowo w wysokości 13.531,48 zł i z tytułu pomocy 

finansowej z Gminy Szreńsk w wysokości 26.847,72 zł. Ponadto zmniejsza się udział          
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środków własnych w wysokości 40.379,59 zł z przeznaczeniem na uzupełnienie środków na 

zimowe utrzymanie dróg w Powiatowym Zarządzie Dróg. Wartość zadania po zmianach      

wynosi 2.607.983,07 zł. 

5. Wniosek Wydziału Infrastruktury w sprawie zmniejszenia dochodów i wydatków ze środków 

z Rządowego Funduszu Polski Ład w wysokości 900.000,00 zł na zadanie inwestycyjne pn.: 

„Budowa boiska wielofunkcyjnego wraz z bieżnią i skocznią w dal przy Zespole Szkół nr 4 

w Mławie”. Ponadto zmniejsza się udział środków własnych w wysokości 100.000,00 zł        

pochodzących z obligacji. W związku z brakiem możliwości realizacji zadanie zostało         

wykreślone z budżetu i jednocześnie wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne pn.:           

„Zagospodarowanie przestrzeni na potrzeby infrastruktury sportowo-rekreacyjnej               

przyszkolnej przy Zespole Szkół nr 4 w Mławie”. Całkowita wartość zadania pozostaje        

niezmieniona z limitem wydatków na rok 2025 w wysokości 1.000.000,00 zł. 

6. Wniosek Wydziału Infrastruktury w sprawie zmniejszenia dochodów i wydatków ze środków 

z Rządowego Funduszu Polski Ład w wysokości 1.487.500,00 zł na zadanie inwestycyjne 

pn.: „Przebudowa Oddziału Ginekologiczno-Położniczego oraz Neonatologicznego Szpitala 

SP ZOZ w Mławie wraz z niezbędnym wyposażeniem”. Ponadto zmniejsza się udział środ-

ków własnych w wysokości 262.500,00 zł pochodzących z obligacji. W związku z brakiem 

możliwości realizacji zadanie zostało wykreślone z budżetu i jednocześnie wprowadza się 

nowe zadanie inwestycyjne pn.: „Rozbudowa Szpitala SP ZOZ w Mławie na potrzeby            

ratownictwa medycznego”. Całkowita wartość zadania pozostaje niezmieniona z limitem   

wydatków na rok 2025 w wysokości 3.500.000,00 zł. 

7. Wniosek Wydziału Finansowo-Budżetowego w sprawie zwiększenia dochodów                     

majątkowych z tytułu odszkodowania za przejęte nieruchomości w wysokości 433.791,97 zł 

z przeznaczeniem na: 

- zadanie inwestycyjne pn.: „Budowa podjazdu dla osób niepełnosprawnych przy budynku   

ZS Nr 1 w Mławie” w wysokości 29.987,84 zł, przy udziale środków z PFRON w wysokości 

16.147,38 zł, 

- zadanie inwestycyjne pn.: „Budowa podjazdu dla osób niepełnosprawnych przy budynku 

ZS Nr 4 w Mławie” w wysokości 12.551,50 zł, przy udziale środków z PFRON w wysokości 

6.758,00 zł, 

- dotację na zadania bieżące na Fundusz Wsparcia dla Komendy Powiatowej Policji w          

wysokości 12.400,00 zł, 

- ponadto zwalnia się udział środków wolnych na zadania inwestycyjne pn.: „Droga                

powiatowa nr 2355W - Radzanów - Strzegowo - geodezyjny podział działek” w wysokości 

200.000,00 zł i w części finansowane zadanie inwestycyjne pn.: „Modernizacja drogi             

powiatowej nr 2314W - Dębsk - Kitki – Szumsk” w wysokości 178.852,63 zł. 

8. Wniosek Wydziału Finansowo-Budżetowego w sprawie zwiększenia dochodów                     

majątkowych z tytułu niewykorzystanych w terminie wydatków, które nie wygasają z         

upływem roku budżetowego w wysokości 44.089,93 zł z przeznaczeniem zwolnienia udziału 

środków wolnych na zadanie inwestycyjne pn.: „Modernizacja drogi powiatowej nr 2314W - 

Dębsk - Kitki – Szumsk”. 

9. Wniosek Wydziału Finansowo-Budżetowego w sprawie przesunięcia środków w ramach    

dochodów bieżących w wysokości 260.878,99 zł z przeznaczeniem na uzupełninie                 

niewykonanych odsetek od środków zgromadzonych na rachunku bankowym w rozdziale 

75020.  

10. Wniosek Wydziału Edukacji i Zdrowia w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków          

bieżących w zakresie programów Erasmus+ z udziałem środków unijnych realizowanych 

przez Zespół Szkół Nr 1, 2 i 4 w ogólnej wysokości 1.350.701,63 zł, w tym z limitem             

wydatków w roku 2024 w wysokości 457.850,48 zł i w roku 2025 z limitem wydatków w 

wysokości 892.851,15 zł.  
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11. Wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków                 

w wysokości 105.400,00 zł, dotyczących zajęcia pasa drogowego oraz wpływu z różnych 

dochodów i odsetek, z przeznaczeniem na bieżące utrzymanie dróg oraz zakup usług              

pozostałych, celem prawidłowej realizacji zadań w roku 2024. 

12. Wniosek Wydziału Finansowo-Budżetowego w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków 

w wysokości 787,57 zł z wpływów z różnych opłat z tytułu kosztów zastępstwa procesowego. 

Powyższe dochody w tej samej wysokości przeznacza się na wypłatę dodatkowego                

wynagrodzenia dla osób prowadzących egzekucję należności. 

13. Wniosek Zespołu Szkół Nr 3 w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków w wysokości 

460,77 zł z tytułu wpływów z różnych dochodów z przeznaczeniem na dofinansowanie          

zakupu materiałów i wyposażenia, celem prawidłowej realizacji zadań w roku 2024. 

14. Wniosek Zespołu Szkół Nr 1 w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków w wysokości        

8.610,00 zł z tytułu wkładu własnego do realizacji programu „Podróże z klasą”, celem prawi-

dłowej realizacji zadania. 

15. Wniosek I Liceum Ogólnokształcącego w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków             

w wysokości 2.000,00 zł z tytułu wpływów z różnych dochodów z przeznaczeniem na           

dofinansowanie zakupu środków dydaktycznych i książek, celem prawidłowej realizacji       

zadań w roku 2024. 

16. Wniosek Środowiskowego Domu Samopomocy w Mławie w sprawie zwiększenia dochodów 

w wysokości 15.948,80 zł dotyczących wpływu środków z Krajowego Funduszu                 

Szkoleniowego na sfinansowanie kosztów kształcenia ustawicznego pracowników oraz 

środki z darowizny w wysokości 3.987,20 zł otrzymane z Fundacji Budzimy Uśpione Umysły 

z przeznaczeniem na szkolenia dla pracowników. Po stronie wydatków następuje zwiększenie 

planu finansowego jednostki w wysokości 19.936,00 zł z przeznaczeniem na szkolenia         

pracowników. 

17. Wniosek Powiatowego Urzędu Pracy w Mławie w sprawie zwiększenia dochodów                        

i wydatków w wysokości 815,47 zł z tytułu wpływu środków z kar i odszkodowań,                       

z przeznaczeniem na uzupełnienie środków na zakup usług remontowych. 

18. Wniosek Powiatowego Urzędu Pracy w Mławie w sprawie zwiększenia dochodów i wydat-

ków w wysokości 276,51 zł z tytułu wpływu środków z rozliczenia zwrotów z lat ubiegłych, 

dotyczących zwrotu składki zdrowotnej za osoby bezrobotne bez prawa do zasiłku za rok 

2022. Powyższe dochody należy zwrócić do Wojewody Mazowieckiego. 

19. Wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Mławie w sprawie zwiększenia              

dochodów i wydatków w ogólnej wysokości 28.011,66 zł w ramach pieczy zastępczej                

w formie dotacji i usługi zawartych porozumień z powiatem: działdowskim, drawskim                

i rypińskim z przeznaczeniem na rodziny zastępcze. Ponadto dokonuje się zmniejszeń           

dochodów i wydatków w wysokości 7.692,00 zł w ramach pieczy zastępczej w formie           

porozumień z powiatem działdowskim celem prawidłowej realizacji planu w pieczy                 

zastępczej. 

20. Wniosek Centrum Administracyjnego do Obsługi Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych 

w Kowalewie w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków w ramach środków własnych w 

łącznej wysokości 43.000,00 zł dotyczących wpływów z różnych dochodów, darowizn oraz 

odsetek od środków zgromadzonych na rachunkach bankowych. Powyższe zwiększenia       

dotyczą Centrum Administracyjnego, Domu Dziecka Nr 1, 2, 3 i 4 w Kowalewie. 

Budżet po stronie wydatków zwiększa się o kwotę 2.911.958,77 zł i zmniejsza się o kwotę 

13.077.202,82 zł (per saldo -10.165.244,05 zł), w tym wydatki bieżące zwiększają się o kwotę 

880.384,30 zł (per saldo), wydatki majątkowe zmniejszają się o kwotę 11.045.628,35 zł (per saldo). 

Zmiany następują w oparciu o następujące wnioski: 

1. Wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie zwiększenia środków z przeznaczeniem na 

zimowe utrzymanie dróg w wysokości 209.620,41 zł. Źródłem finansowania są zwolnione 

środki wolne z roku 2023. 
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2. Wniosek Wydziału Finansowo-Budżetowego w sprawie przesunięcia środków własnych     

bieżących z rozdziału 75020 w wysokości 100,00 zł, z przeznaczeniem na koszty                      

postępowania sądowego w wysokości 100,00 zł ujęte w rozdziale 85595, celem                       

prawidłowego ujęcia w klasyfikacji budżetowej. 

3. Wniosek Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w sprawie przesunięcia środków własnych z 

rozdziału 80102 do rozdziału 85403 wysokości 5.000,00 zł, z przeznaczeniem na zakup usług 

pozostałych, celem prawidłowej realizacji zadań w roku 2024. 

4. Wniosków Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Mławie w sprawie zwiększenia       

wydatków w ogólnej wysokości 43.710,08 zł w ramach pieczy zastępczej w formie dotacji i 

usługi, w tym dla: Powiatu Wejherowskiego, Powiatu Ciechanowskiego, Powiatu Puckiego, 

Miasta Olsztyna, Miasta Katowice, Powiatu Wołomińskiego, Powiatu Legionowskiego,       

Powiatu Przasnyskiego, Powiatu działdowskiego, Powiatu Mińskiego, Miasta St. Warszawy, 

Powiatu Sokołowskiego i Powiatu Nidzickiego w związku ze zwiększonymi kosztami     

utrzymania dzieci w 2024 roku. Powyższe środki zostały przesunięte ze świadczeń społecz-

nych z planu finansowego Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Mławie. 

5. Wniosek Wydziału Finansowo-Budżetowego w sprawie zwiększenia środków bieżących w 

ogólnej wysokości 55.857,00 zł, z przeznaczeniem na zmianę zaszeregowania minimalnego 

wynagrodzenie dla pracowników samorządowych (w PUP – 9.996 zł (bez pochodnych), 

PCPR – 12.182 zł (z pochodnymi), ZOW – 4.309 zł i Starostwie - 29 370 zł), zmienione 

Rozporządzeniem z 19 lipca 2024 r., które weszło w życie z dniem 1.08.2023 r.                                

z zastosowaniem wynagrodzeń od 1 lipca 2024 r. Ponadto uzupełnia się środki na odprawę 

emerytalną dla pracownika Starostwa (Wydział Geodezji) w wysokości 36.416,64 zł.          

Źródłem pokrycia brakujących kwot są przychody z wolnych środków z 2023 roku. 

6. Wniosek Wydziału Infrastruktury w sprawie uzupełnienia brakujących środków na zadaniu 

inwestycyjnym pn.: „Budowa przyłącza kanalizacji deszczowej przy ul. Wyspiańskiego w 

Mławie” w wysokości 22.290,06 zł, związanych z protokołem konieczności robót dodatko-

wych. Powyższe prace nie zostały uwzględnione na etapie opracowania dokumentacji tech-

nicznej. Źródłem pokrycia są przychody z wolnych środków z 2023 roku. 

Na wniosek Bursy Szkolnej w Mławie w planie finansowym dochodów oświatowych dokonuje się 

zmniejszeń dochodów i wydatków w wysokości 65.000,00 zł, w związku z przewidywaną realizacją 

dochodów i wydatków do końca roku 2024. 

W załączniku nr 6 dotyczącym wydatków na zadania inwestycyjne na rok 2024 nieobjętych             

Wieloletnią Prognozą Finansową dokonuje się przesunięcia w ramach zadań inwestycyjnych          

rocznych w rozdziale 75020 w wysokości 3.500,00 zł na badania archeologiczne (wprowadzonych 

Uchwałą Zarządu Powiatu Nr 14/2024 z 19.06.2024). 

 

Pan Jerzy Rakowski – Członek Komisji 

Zapytał, jaki jest zakres zadań inwestycyjnych  Zespole Szkół Nr 4? 

 

Pani Mariola Rostkowska - Skarbnik Powiatu 

Odpowiedziała, że planowane było patio i zagospodarowanie przestrzeni na potrzeby infrastruktury 

sportowo-rekreacyjnej przyszkolnej przy Zespole Szkół nr 4. Planowana była również droga 

przeciwpożarowa, ale niestety nie jest to odpowiedni dział (to zadanie z zakresu Kultury i Sportu). 

Jeżeli chodzi o wykończenie przodu przed budynkiem Zespołu Szkół Nr 4, to nic więcej nie jest 

wiadomo.  

 

Pan Jerzy Rakowski – Członek Komisji 

Powiedział, że szkoda, że nie udało się uporządkować terenu przed budynkiem, przed obchodami 

100-lecia ZS nr 4 w Mławie.  

 

Pan Jerzy Rakowski – Członek Komisji 
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Zapytał o wygaśniecie inwestycji „Przebudowa Oddziału Ginekologiczno – Położniczego oraz 

Neonatologicznego Szpitala SP ZOZ w Mławie”, czy w tym przypadku próbuje się połączyć 

inwestycję? 

 

Pani Mariola Rostkowska - Skarbnik Powiatu 

Odpowiedziała, że tak. Szpital stwierdził, że najkorzystniej by tak było. Oszacowali, że planowane 

środki finansowe powinny wystarczyć.   

 

Pan Michał Pol - Wiceprzewodniczący Komisji 

Zapytał, jaki jest całkowity koszt utrzymania szpitala w Mławie? 

 

Pani Mariola Rostkowska - Skarbnik Powiatu 

Odpowiedziała, że nie ma takich informacji. 

 

Pan Jerzy Rakowski – Członek Komisji 

Dodał, że w sprawozdaniu z wykonania budżetu szpitala można to sprawdzić. Jest tam szczegółowo 

opisane, z rozbiciem na poszczególne grupy. 

 

Komisja jednogłośnie (4 głosami za) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

Mławskiego w sprawie zmiany uchwały Budżetowej Powiatu Mławskiego na 2024 rok. 

 

Punkt 6 

Zapytania i wolne wnioski. 

 

Pan Krzysztof Kwiatek – Członek Komisji 

Zapytał, kiedy widzimy jaka jest nadwyżka budżetowa powiatu? 

 

Pani Mariola Rostkowska - Skarbnik Powiatu 

Odpowiedziała, że w marcu mamy pokazane wolne środki i nadwyżkę budżetową. W momencie 

zakończenia sprawozdań za I kwartał i wtedy widzimy co było w roku poprzednim. Na ten moment 

można przedstawić jaki jest stan na koniec 2023 roku. 

 

Punkt 7  

Zamknięcie posiedzenia.  

 

Pan Mariusz Chmielak - Przewodniczący Komisji 

Zamknął drugie posiedzenie Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Spraw 

Regulaminowych. Podziękował radnym i zaproszonym gościom za udział w posiedzeniu. 

 

         Przewodniczący Komisji 

        

    Mariusz Chmielak 

 

 
Sporządziła: 

Małgorzata Wieczorek 

17.09.2024 r. 
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